
 

Dagordning Styrelsemöte Frösö Båtklubb  

2024-02-13 Bikupan  kl 19.00 

Närvarande: Jocke, Håkan, Erik, Jens, Henrik, Lasse, Bosse, Danne 

 

1. Mötets öppnande 

Ordförande öppnar mötet. 

 

2. Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställs. 

 

3. Föregående protokoll 

Föregående protokoll läggs till handlingarna. 

 

4. Ekonomisk rapport 

Bosse drar senaste ekonomirapporten. Läget ser gott ut. 

Danne S får i uppdrag att kolla med Jämtkraft hur vi kan göra oss av med andelen i 

solcellsparken. Vad gäller? Det finns ett formulär på Östersunds solpark där man 

säger upp sin andel. 

Allmänt prat om nya sättet att debitera och betala medlemskap. 

 

5. Register/Hemsida/Facebook 

8 medlemmar har lämnat klubben i början på året. 

 

6. Varvet 

Ronderingen har skötts enligt ruin. 

Håkan informerar om att skynken har blåst upp i hus 7,8 och 9 under stormen. 

Håkan hade stoppat planken på plats och knutit fast hjälpligt för att förhindra 

skador. Jordfelsbrytare belysning båthus 14 löst ut. Återställt nu och har fungerat 

sedan dess.  

 

7. Klubben  

Avstämning bidragsansökningar. Problem med bidragsansökningar via kommunen. 

Nya försök ska göras. Det gäller investerings- och utrustningsbidrag. 

 

Erik går igenom BAS-K, hur styrelsemedlemmarna kan skicka meddelanden m.m. 

 

Klubben har fått fråga om det finns något maxantal personer vid hyra av klubbhuset 

för eget event. Ingen gräns satt ännu.  

 

Fråga kring om någon missköter sig i samband med uthyrning. Förslag på att avtal tas 

fram där det framgår att klubben förbehåller sig rätten att ta ut en avgift om 

städning ej utförts tillfredsställande. Samma sak om något går sönder. 

Förslag framme till nästa styrelsemöte. 

 



 

Styrelsen beslutar att Jens får företräda klubben i frågor rörande bidragsansökningar 

samt vid uppdatering av klubbens uppgifter i olika register i syfte att hålla dessa 

uppdaterade. 

 

 

8. PåG 

Gås igenom och redigeras. 

Styrelsen beslutar utifrån genomgång av På G att de 3 sämsta båthus-kapellen skall 

bytas ut sommaren 2024. 

 

Diskussion kring om vi ska lägga ut betongklumparna som boj-förtöjning. 

Förs in i På G för utförande i maj. 

 

9. Övriga frågor 

Diskuterar kanotplatser och möjligt byte. Vi ska kolla möjligheter att lätt kontrollera 

och uppdatera status på upptagna/lediga kanotplatser. 

 

Genomgång av frågor från Myssjö-oviken angående Fröjdholmsloppet 6 juli. 

Ordförande informerar om att han varit med på möte med Myssjö-Oviken IF. 

De ska sätta tävlingsklasser. Start i Östersund, mål på Fröjdholmen. 2 klasser. 

Motions- och Tävlingsklass. Vidare möten i Myssjö-Oviken på torsdag angående 

framdriften. Olika arbetslag framtagna där. Vårt uppdrag blir att arbeta med starten 

i Östersund. Fest på Fröjdholmen efter tävlingen.  

 

Inför årsmötet så har verksamhetsberättelsen påbörjats. Jocke drar igenom det man 

kommit fram till hittills. Även verksamhetsplan gås igenom. 

 

10. Nästa möte 

Nästa möte är årsmötet 2024-03-12, 19.00, Bikupan. 

Kallelse skall mailas ut senast två veckor innan mötet. 

 


